



ESL Grade 3 Tiger Class

Hello and welcome to the Tiger Class Newsletter for June.

We are nearing the end of the semester. I am very proud of Tiger Class. All of the students have shown huge progression over the past year. The reading material has at times been challenging. As too has the new vocabulary word lists. However, the students have shown great determination and have all risen to the challenges.

The start of June will be a reviewing period looking back on what the students have learned this past year. The majority of June however will be dedicated to preparing for the speech contest / keynote presentations.

So let's take a look in more detail at what's to come.

Core Material - Reading Wonders

Week 1 - Review

Weeks 2-4 - Prepare for the speech contest / keynote presentations.

Composition Workbook

Week 1 - Review

Weeks 2-4 - Prepare for the speech contest / keynote presentations.

Grammar - Reading Wonders Grammar Practice Workbook

Week 1 - Review

Weeks 2-4 - Prepare for the speech contest / keynote presentations.

As this is the last newsletter I will be writing for Tiger Class, I would like to take this opportunity to congratulate all of the students for their efforts.

It has been my pleasure to teach Tiger Class for the past year. I am sure that what they have learnt this past year will stand them in good stead for the future and I wish all of the Tiger Class students the very best. Good luck!

Kind regards.
Teacher Rich.



ESL Grade 3 Tiger Class

哈囉和歡迎來到老虎班六月份的 Newsletter 。

我們的學期也逐漸的接近尾聲了，我非常的以他們為榮，所有的孩子在過去的一年裡他們有很大的進步，雖然我們的閱讀較具有挑戰性的，也有新的單字要他們學習，無論如何他們都很有毅力和決心來盡量達成挑戰,這是很棒的唷！

六月初我們將會有一個複習來回顧過去的一學期我們所學的部分，再來大多數的時間我們會用來練習演講比賽（簡報口頭報告）呈現。

以下是我們六月份的課程規劃

閱讀：核心教材 - Reading Wonders

第一週 - 複習

第二到四週 - 練習準備演講比賽（簡報口頭報告）呈現

作文

第一週 - 複習

第二到四週 - 練習準備演講比賽(簡報口頭報告)呈現

文法 - Reading Wonders Grammar Practice Workbook

第一週 - 複習

第二到四週 - 練習準備演講比賽(簡報口頭報告)呈現

這是本學期最後一次寫給老虎班的信，我想要藉由這次的機會來稱讚這群孩子在這學期的努力及用心。

在過去的一年裡我非常榮幸可以擔任老虎班的老師，我也很肯定他們過去一年裡的用心學習，這個基礎將會帶給他們更好的未來以及我祝福所有老虎班的孩子越來越棒及祝他們好運！

Kind regards.

Teacher Rich